
 

  
 

 

          ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

           VІІ скликання 

 

              П Р О Т О К О Л 

 

 

9 листопада  2018  року                    м. Черкаси                                                № 24 

 

засідання  постійної  комісії  обласної 

ради з питань освіти, науки, культури,  

молодіжної  політики  та  спорту 
 

 

 

Всього членів комісії – 6 

На засіданні присутні – 4 
 
 

 

ПРИСУТНІ: 

голова постійної комісії – Доманський В. М. 

секретар постійної комісії – Ковбоша О. Р. 

члени комісії: Веретільник В.В., Коваленко В. М.   
 

ВІДСУТНІ: Кашко О.М., Озірний О.А.   
 

 

 

Список запрошених додається    (додаток  1). 

 

Коваленко В. М. запропонувала включити до порядку денного питання: 

17. Про  внесення на розгляд сесії обласної ради звернення щодо збереження 

позашкільної освіти. 
 

Голосування за зміни до порядку денного запропоновані  Коваленко В.М.: 

"За" - 4 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Про клопотання щодо нагородження Грамотою Верховної Ради 

України Коломицевої Олени Віталіївни           

Доповідає: 

Григор  

Олег Олександрович 

- ректор Черкаського державного 

технологічного університету 
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2. Про призначення Чепкої  Ольги Володимирівни на посаду директора 

комунального вищого навчального закладу «Уманський гуманітарно-

педагогічний коледж ім. Т.Г. Шевченка 

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності 
 

3. Про призначення Семененко Людмили Миколаївни на посаду 

директора комунального вищого навчального закладу «Корсунь-

Шевченківський педагогічний коледж ім. Т. Г. Шевченка Черкаської обласної 

ради»        

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності 
 

4. Про зміну найменування комунального закладу «Смілянська 

спеціалізована мистецька  школа Черкаської обласної ради»   

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності 
 

5. Про зміну найменування комунального закладу «Шполянська 

загальноосвітня санаторна школа Черкаської обласної ради»   

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності 
 

6. Про хід виконання рішення обласної ради від  24.03.2017                           

№ 13-2/VIІ  «Про Програму підтримки української мови в Черкаській області на 

2017-2020 роки»         

Доповідає: 

Данилевський  

Валерій Вікторович 
 

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації 

7. Про хід виконання рішення обласної ради від 28.08.2015 № 42-5/VІ 

«Про обласну Програму розвитку паліативної допомоги на 2015 - 2020 роки»        

Доповідає: 

Найдан 

Олег Володимирович 
 

- заступник  начальника управління охорони 

здоров'я облдержадміністрації 

8. Про виконання рішення обласної ради від 17.02.2012 № 13-6/VІ «Про 

Програму розвитку інформаційного простору Черкаської області  на 2012 – 

2018 роки»   

Доповідає: 

    Товстопят 

Людмила Миколаївна 

- начальник управління взаємозв’язків з 

громадськістю та інформаційної діяльності 

Департаменту культури та взаємозв’язків з 

громадськістю облдержадміністрації  
 



3 
 

9. Про Програму розвитку інформаційного простору Черкаської області  

на 2019 – 2023 роки          

Доповідає: 

    Товстопят 

Людмила Миколаївна 

- начальник управління взаємозв’язків з 

громадськістю та інформаційної діяльності 

Департаменту культури та взаємозв’язків з 

громадськістю облдержадміністрації  
 

10. Про Програму поповнення бібліотечних фондів у Черкаській області  

на 2018 – 2023 роки   

Доповідає: 

    Ляпунова 

Марина Анатоліївна 

- начальник відділу фінансового забезпечення 

Департаменту культури та взаємозв’язків з 

громадськістю облдержадміністрації  
 

 

 

11. Про внесення змін до рішення обласної ради від 17.08.2004  № 17-8/IV 

«Про обласну премію імені Порфирія Демуцького в галузі аматорської 

художньої творчості»        

Доповідає: 

    Ляпунова 

Марина Анатоліївна 

- начальник відділу фінансового забезпечення 

Департаменту культури та взаємозв’язків з 

громадськістю облдержадміністрації  
 

 

12.  Про внесення змін до рішення обласної ради від 25.06.1998 № 2-5 

«Про встановлення щорічної обласної премії імені Данила Нарбута»  

Доповідає: 

    Ляпунова 

Марина Анатоліївна 

- начальник відділу фінансового забезпечення 

Департаменту культури та взаємозв’язків з 

громадськістю облдержадміністрації  
 

13.  Про внесення змін до рішення обласної ради від 30.01.2014              

№ 28-4/VI  «Про обласну програму поліпшення кінообслуговування населення 

на 2014 – 2018 роки»          
Доповідає: 

    Ляпунова 

Марина Анатоліївна 

- начальник відділу фінансового забезпечення 

Департаменту культури та взаємозв’язків з 

громадськістю облдержадміністрації  

 

14. Про внесення змін до рішення обласної ради від 22.12.2017                   

№ 19-22/VII «Про обласний бюджет на 2018 рік»   

Доповідає: 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів  

облдержадміністрації 
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15.  Про регулювання мови обслуговування громадян  у сфері надання 

послуг, торгівлі та здійснення інформування про товари  та послуги в 

Черкаській області  

Доповідає: 

Ковбоша  

Оксана Романівна 

- депутат Черкаської  обласної ради, секретар 

постійної комісії  
 

16. Про звернення громадських організацій  Черкащини щодо можливого 

закриття філій Суспільного мовлення в регіонах  

Доповідає: 

Доманський  

Володимир Миколайович 

- голова постійної комісії 

17. Про  пропозицію депутата обласної ради Коваленко В.М. про 

внесення на розгляд сесії обласної ради звернення щодо збереження 

позашкільної освіти. 

Доповідає: 

Коваленко 

Валентина Михайлівна 
 

- депутат обласної ради 

Голосування за порядок денний: 

"За" - 4 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

 

1.СЛУХАЛИ: 

Григора О.О.,  який поінформував  проект рішення обласної ради «Про 

клопотання щодо нагородження Грамотою Верховної Ради України 

Коломицевої Олени Віталіївни».           

  Олег Олександрович ознайомив членів постійної комісії  з трудовою 

діяльністю та професійними здобутками кандидата на нагородження Грамотою 

Верховної Ради України завідувача кафедри, професора кафедри  економічної 

кібернетики та маркетингу Черкаського державного технологічного 

університету Коломицевої Олени Віталіївни. 

Проект рішення додається до протоколу  (додаток  2). 
 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати проект рішення обласної ради «Про клопотання щодо 

нагородження Грамотою Верховної Ради України Коломицевої О.В.» та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання 

підтримати проект цього рішення.  
   

 

Висновок додається (додаток 3). 

 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
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2. СЛУХАЛИ: 

 Петрова В.О., який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

призначення Чепкої  О. В. на посаду директора комунального вищого 

навчального закладу «Уманський гуманітарно-педагогічний коледж                   

ім. Т.Г. Шевченка». 
 

 

Проект рішення додається до протоколу  (додаток  4).  

 

ВИСТУПИЛИ:  

Петров В.О., який зазначив, що Чепку Ольгу Володимирівну визнано 

переможцем конкурсу на посаду директора комунального вищого навчального 

закладу «Уманський гуманітарно-педагогічний коледж   ім. Т.Г. Шевченка». 
 

Чепка  О. В., яка  коротко поінформувала про свою трудову діяльність та 

відповіла на запитання депутатів. 

 

В обговоренні взяли участь Коваленко В.М., Ковбоша О.Р. 

 
  

 За результатами розгляду та обговорення проект рішення обласної ради 

«Про призначення Чепкої  О. В. на посаду директора комунального вищого 

навчального закладу «Уманський гуманітарно-педагогічний коледж                 

ім. Т.Г. Шевченка»  не набрав необхідної  кількості голосів на підтримку і тому 

не може бути рекомендованим постійною комісією обласної ради з питань 

освіти, науки, культури, молодіжної політики та спорту до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради.    
 

Висновок додається (додаток 5). 

 

"За" - 3; "Проти" - 0; "Утримались" - 1; "Не голосували" – 0. 

 

3. СЛУХАЛИ: 

 Петрова В.О., який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

призначення Семененко Л. М. на посаду директора комунального вищого 

навчального закладу «Корсунь-Шевченківський педагогічний коледж               

ім. Т. Г. Шевченка Черкаської обласної ради». 
 

 

Проект рішення додається до протоколу (додаток  6).  

 

ВИСТУПИЛИ:  

Петров В.О., який зазначив, що Семененко Людмилу Миколаївну визнано 

переможцем конкурсу на посаду директора комунального вищого навчального 

закладу «Корсунь-Шевченківський педагогічний коледж ім. Т. Г. Шевченка 

Черкаської обласної ради». 
 

Семененко Л. М., яка  коротко поінформувала про свою трудову 

діяльність та відповіла на запитання депутатів. 
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В обговоренні взяли участь: Веретільник В.В., Коваленко В.М.,            

Ковбоша О.Р. 

 

          За результатами розгляду та обговорення проект рішення обласної ради 

«Про призначення Семененко Л. М. на посаду директора комунального вищого 

навчального закладу «Корсунь-Шевченківський педагогічний коледж              

ім. Т. Г. Шевченка Черкаської обласної ради» не набрав необхідної  кількості 

голосів на підтримку і тому не може бути рекомендованим постійною комісією 

обласної ради з питань освіти, науки, культури, молодіжної політики та спорту 

до розгляду на пленарному засіданні обласної ради.  
   
 

Висновок додається (додаток 7). 

 
 

Голосування: "За" - 3; "Проти" - 0; "Утримались" - 1; "Не голосували" – 0. 
 

    
 

4. СЛУХАЛИ:   

Петрова В.О., який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

зміну найменування комунального закладу «Смілянська спеціалізована 

мистецька  школа Черкаської обласної ради».   
 

Проект  рішення додається до протоколу (додаток  8). 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати проект рішення обласної ради «Про зміну найменування 

комунального закладу «Смілянська спеціалізована мистецька  школа 

Черкаської обласної ради» та рекомендувати до розгляду на пленарному 

засіданні обласної ради. 

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання 

підтримати проект цього рішення.  

    
Висновок додається (додаток 9). 

 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 
 

5. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

зміну найменування комунального закладу «Шполянська загальноосвітня 

санаторна школа Черкаської обласної ради». 
 

Проект рішення додається до протоколу (додаток  10). 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати проект рішення обласної ради «Про зміну найменування 

комунального закладу «Шполянська загальноосвітня санаторна школа 
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Черкаської обласної ради» та рекомендувати до розгляду на пленарному 

засіданні обласної ради. 

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання 

підтримати проект цього рішення.  

    
Висновок додається (додаток 11). 

 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Данилевського В. В., який поінформував про хід виконання рішення 

обласної ради   від  24.03.2017 №13-2/VIІ  «Про Програму підтримки 

української мови в Черкаській області на 2017-2020 роки».  
 

Інформація  про хід виконання рішення обласної ради з проектом рішення  

додаються до протоколу (додаток  12). 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію про хід виконання рішення обласної ради від  24.03.2017 

№13-2/VIІ  «Про Програму підтримки української мови в Черкаській області на 

2017-2020 роки» взяти до відома. 

2. Підтримати проект рішення обласної ради «Про хід виконання рішення 

обласної ради   від  24.03.2017 №13-2/VIІ  «Про Програму підтримки 

української мови в Черкаській області на 2017-2020 роки» та рекомендувати до 

розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
 

 

Висновок додається (додаток 13). 
 

 

Голосування:  "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

 

7. СЛУХАЛИ: 

Найдана  О.В.,  який поінформував про хід виконання рішення обласної 

ради від 28.08.2015 № 42-5/VІ «Про обласну Програму розвитку паліативної 

допомоги на 2015 - 2020 роки». 
 

Інформація  про хід виконання рішення обласної ради з проектом рішення  

додаються (додаток  14). 
 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію про хід виконання рішення обласної ради від 28.08.2015              

№ 42-5/VІ «Про обласну Програму розвитку паліативної допомоги на 2015 - 

2020 роки»  взяти до відома. 

2. Підтримати проект рішення обласної ради «Про хід виконання рішення 

обласної ради   від 28.08.2015 № 42-5/VІ «Про обласну Програму розвитку 
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паліативної допомоги на 2015 - 2020 роки» та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради. 
 

 

Висновок додається (додаток 15). 

 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Товстопят  Л.М.,   яка поінформувала  про виконання рішення обласної 

ради від 17.02.2012 № 13-6/VІ «Про Програму розвитку інформаційного 

простору Черкаської області  на 2012 – 2018 роки». 
 

Інформація  про хід виконання рішення обласної ради додається              

(додаток  16). 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію про виконання рішення обласної ради від 17.02.2012          

№13-6/VІ «Про Програму розвитку інформаційного простору Черкаської 

області  на 2012 – 2018 роки» взяти до відома та продовжити контроль за її 

виконанням. 
 

Висновок додається (додаток 17). 
 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

 

9. СЛУХАЛИ: 

Товстопят  Л.М.,   яка поінформувала про проект рішення обласної ради  

«Про Програму розвитку інформаційного простору Черкаської області  на 2019 

– 2023 роки».  
 

 Проект рішення додається  до протоколу  (додаток  18). 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати проект рішення обласної ради «Про Програму розвитку 

інформаційного простору Черкаської області  на 2019 – 2023 роки» та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання 

підтримати проект цього рішення.     
 

 

Висновок додається (додаток 19). 

 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
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10. СЛУХАЛИ: 

Ляпунову М.А.,  яка поінформувала про проект рішення обласної ради 

«Про Програму поповнення бібліотечних фондів у Черкаській області  на 2018 

– 2023 роки». 
 

Проект рішення додається    до протоколу (додаток  20). 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати проект рішення обласної ради «Про Програму поповнення 

бібліотечних фондів у Черкаській області  на 2018 – 2023 роки» та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання 

підтримати проект цього рішення.   
   

Висновок додається (додаток 21). 
 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

 

11. СЛУХАЛИ: 

Ляпунову М.А.,  яка поінформувала про проект рішення обласної ради 

«Про внесення змін до рішення обласної ради від 17.08.2004  № 17-8/IV «Про 

обласну премію імені Порфирія Демуцького в галузі аматорської художньої 

творчості».  
 

Проект рішення додається  до протоколу (додаток  22). 

 

В обговоренні взяли участь всі присутні на засіданні члени постійної 

комісії. 
 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати проект рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 17.08.2004  № 17-8/ IV  та рекомендувати до 

розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання 

підтримати проект цього рішення.   

 

Висновок додається (додаток 23). 
 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 
 

12. СЛУХАЛИ: 

Ляпунову М.А.,  яка поінформувала про проект рішення обласної ради 

«Про внесення змін до рішення обласної ради від 25.06.1998 № 2-5 «Про 

встановлення щорічної обласної премії імені Данила Нарбута».  
 

Проект рішення додається   до протоколу (додаток  24). 
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ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати проект рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 25.06.1998 № 2-5  та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради. 

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання 

підтримати проект цього рішення.   

 

Висновок додається (додаток 25). 
 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

 

13. СЛУХАЛИ: 

Ляпунову М.А.,  яка поінформувала про проект рішення обласної ради  

«Про внесення змін до рішення обласної ради від 30.01.2014  № 28-4/VI  «Про 

обласну програму поліпшення кінообслуговування населення на 2014 –             

2018 роки».  
 

Проект рішення додається  до протоколу (додаток  26). 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати проект рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 30.01.2014 № 28-4/VI   та рекомендувати до розгляду 

на пленарному засіданні обласної ради.    

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання 

підтримати проект цього рішення.   

 

Висновок додається (додаток 27). 

 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

14. СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н.М.. яка поінформувала про проект рішення обласної ради 

«Про внесення змін до рішення обласної ради від 22.12.2017 №19-22/VII».  
 

Проект рішення додається   до протоколу (додаток  28). 
 

В обговоренні взяли участь: Коваленко В.М., Ковбоша О.Р. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати проект рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 22.12.2017 №19-22/VII»  та рекомендувати до 

розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання 

підтримати проект цього рішення.  
   

 

Висновок додається (додаток 29). 

 
 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
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15. СЛУХАЛИ: 

Ковбошу О.Р., яка поінформувала про проект рішення обласної ради 

«Про регулювання мови обслуговування громадян у сфері надання послуг, 

торгівлі та здійснення інформування про товари та послуги в Черкаській 

області».          
 

Проект рішення додається до протоколу  (додаток  30). 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати проект рішення обласної ради "Про регулювання мови 

обслуговування громадян  у сфері надання послуг, торгівлі та здійснення 

інформування про товари  та послуги в Черкаській області"  

2. Пропонувати включити питання "Про регулювання мови 

обслуговування громадян  у сфері надання послуг, торгівлі та здійснення 

інформування про товари  та послуги в Черкаській області" до порядку денного 

чергової  сесії обласної ради.     
 

 Висновок додається (додаток 31). 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 
 

16. СЛУХАЛИ: 

Доманського В.М.,  який поінформував  про звернення громадських 

організацій  Черкащини щодо можливого закриття філій Суспільного мовлення 

в регіонах. 
 

 Лист громадських організацій   додається (додаток 32). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко В.М., яка зазначила що Суспільне мовлення в Черкаській 

області представлене телекомпанією «Рось» та Черкаським обласним радіо. 

Про  важливість місцевого суспільного мовника свідчить той факт, що «Рось» - 

єдина  телекомпанія, яка оперативно та з максимальною повнотою інформує 

жителів області (а не тільки окремих міст) про важливі новини та реалізує ряд 

суспільних проектів, культурних телепрограм.  

Валентина Михайлівна запропонувала звернутись до Президента 

України, Прем’єр-міністра України, Голови Верховної Ради України щодо 

забезпечення належного фінансування Суспільного мовлення з Державного 

бюджету України у 2019 році. 
 

Проект рішення додається до протоколу  (додаток  33). 

 

Доманський В.М.  з пропозицією доручити представляти проект рішення 

на пленарному засіданні депутату Черкаської обласної ради, члену постійної 

комісії обласної ради з питань освіти, науки, культури, молодіжної політики та 

спорту Коваленко В.М. 
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ВИРІШИЛИ:  

1. Звернення  громадських організацій  Черкащини щодо можливого 

закриття філій Суспільного мовлення взяти до відома. 

2. Підтримати проект рішення обласної ради «Про звернення 

депутатів Черкаської обласної ради до Президента України П. Порошенка, 

Прем’єр-міністра України В. Гройсмана, Голови Верховної Ради України 

А. Парубія  щодо забезпечення належного фінансування Суспільного мовлення 

з Державного бюджету України у 2019 році». 

3. Пропонувати включити питання «Про звернення депутатів 

Черкаської обласної ради до Президента України П. Порошенка, Прем’єр-

міністра України В. Гройсмана, Голови Верховної Ради України А. Парубія 

щодо забезпечення належного фінансування Суспільного мовлення з 

Державного бюджету України у 2019 році» до порядку денного чергової  сесії 

обласної ради.  

4. Доручити представляти проект рішення на пленарному засіданні 

депутату Черкаської обласної ради, члену постійної комісії обласної ради з 

питань освіти, науки, культури, молодіжної політики та спорту  Коваленко В.М. 
 

 Висновок додається (додаток 34). 

 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

 

17. СЛУХАЛИ: 

Коваленко В. М., яка поінформувала членів постійної комісії про 

проблеми  належного функціонування закладів  позашкільної освіти в процесі 

децентралізації та об’єднанні територіальних громад. 

Валентина Михайлівна зазначила, що у більшості новоутворених ОТГ, 

особливо у сільській місцевості, питання позашкільної освіти взагалі не 

вирішується. Позашкільна освіта – це найкращий засіб для убезпечення дітей 

від згубного впливу алкоголю, наркотиків, скоєння правопорушень та злочинів, 

інших негативних факторів, які є у нашому суспільстві. Належний рівень 

позашкільної освіти сприяє розвитку дитячих здібностей, умінь і талантів, 

позитивно впливає на профорієнтацію молоді, а також забезпечує змістовне 

дозвілля школярів.  

А ситуація, яка складається у районах, особливо у сільській місцевості, 

може вкрай негативно вплинути на рівень зайнятості учнів у позаурочний час, 

що у свою чергу може спричинити ріст дитячої злочинності і правопорушень та 

інших негативних явищ.  

 Валентина Михайлівна запропонувала внести на розгляд сесії обласної 

ради звернення щодо збереження позашкільної освіти та попросила допомоги в 

підготовці звернення  управління освіти і науки облдержадміністрації, а членів 

постійної комісії - у підтримці її пропозиції. 
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ВИРІШИЛИ: підтримати пропозицію  депутата Черкаської обласної ради                  

Коваленко В. М. про внесення на розгляд сесії обласної ради звернення щодо 

збереження позашкільної освіти. 

 

Висновок додається до протоколу (додаток 35). 

 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                               В.  Доманський 

 

 

Секретар  постійної  комісії                                                         О. Ковбоша 

 


